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证     明
姓名：张三，性别：男性，学号: 160123456，系我院2019级经济学（中美合作）专业的学生。截至目前，该生所修读的所有课程的算术平均分为87.43。
特此证明
上海师范大学商学院
2023年2月23日
Certificate
To whom it may concern, 
This is to certify that the student ZHANG San (Male), Student Number：160123456，has registered in 2019 in the major of Economics (Sino-US Cooperation) at School of Finance and Business of Shanghai Normal University. 
The average score of his total study by now is 87.43 out of 100. 
Hereby certify.
School of Finance and Business
Shanghai Normal University
23 February 2023

毕业学生模板：

证    明
姓名：张三，性别：女，学号：170123456。系我院2017级计算机科学与技术（中法合作）专业的学生。现已毕业。该生就读期间所修读的所有课程的加权平均分为88.50。
特此证明
上海师范大学商学院
2023年2月23日
Certificate
To whom it may concern, 
This is to certify that the student ZHANG San (Female), Student Number：170123456，has registered in 2017 in the major of Economics at School of Finance and Business of Shanghai Normal University. 
She graduated from the school with the weighted average score of 88.50 out of 100.
Hereby certify.
School of Finance and Business
Shanghai Normal University
23 February 2023

